
Komárom Város Polgármesteri Hivatala
Komárom, Szabadság tér 1. Tel. 541-300.

JEGYZŐKÖNYV

Készült Komárom Város Képviselő-testülete 2008. október hó 16-án megtartott ülésén.

Jelen vannak: a csatolt jelenléti ív szerint,
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
Dr. Szeidl Bernadett aljegyző
valamint a Polgármesteri Hivatal előterjesztések szerint illetékes
munkatársai

Zatykó János polgármester köszönti a Képviselő-testület ülésén megjelenteket. Megállapítja,
hogy az ülés határozatképes, 16 képviselő van jelen. A Képviselő-testület ülését megnyitja.
Zárt ülés keretében javasolja tárgyalni:
- A szociális bérlakások lakbérhátralékai helyzetéről jelentés, a Képviselő-testület
- 98/2008. (IV. 17.) számú határozatára figyelemmel.
- Kórházi Gyógyszertár közbeszerzési eljárása.
- Komárom Város „Salkaházy Sára” Szociális Díj odaítélése.
- Komárom, Igmándi út 2/6. szám alatti önkormányzati tulajdonú bérlakás bérleti
jogviszonyának folytatása.
- Bérlőkijelölési jogról való lemondás, bérlőkijelölési jog biztosítása.
- Dr. Nagy Tiborné tulajdonában lévő ingatlan felajánlása megvételre.
Javasolja napirendről levenni a 256, 260, 271 technikai sorszámmal jelzett előterjesztést.
Javasolja napirendre venni a 269. technikai sorszámmal jelzett előterjesztést.

Dr. Mészáros Gyula: Meglepetéssel vette tudomásul, hogy a Saxum Kft. ügyvezetője
prémium értékelése még mindig nem került napirendre. Az előző testületi ülésen is kérte,
hogy erre a napirendre legalább az októberi ülésen térjenek vissza. Főjegyző úr is ígéretet tett
arra, hogy ezt a napirendet az ülésre előkészítik.

Zatykó János: A bizottságok nem tűzték napirendre ezt az előterjesztést.

Győri István: Az előterjesztések a bizottsági ülésre nem készültek el határidőben.  Azonnali
tárgyalásra helyszínen kiosztott előterjesztéseket nem tudnak napirendre venni.

Dr. Szöllősy Ferenc: A Felügyelő Bizottság elnöke kérésére készítette el az előterjesztést. A
bizottsági ülésre legalább hat új előterjesztést terjesztettek elő. A bizottság a legsürgősebbeket
választotta ki és tárgyalta meg. Egyetért azzal, hogy az előterjesztéseket időben kell
elkészíteni, amennyiben nem készülnek el időben, akkor ezt a tényt az előterjesztésen is
jelzik.

Dr. Molnár Attila: Javasolja zárt ülésen tárgyalni a Salkaházi Sára Díj odaítélése című
előterjesztést. Kéri, hogy a 263. technikai számmal jelzett előterjesztést is zárt ülésen
tárgyalják. A Komárom Városi Televízió Kht-vel kapcsolatos előterjesztéssel együtt
tárgyaljanak a kht. 2006. és 2007. évi mérlege elfogadásáról is. Az új ügyvezető megérdemel
annyit, hogy ezt a témát lezárják.
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Zatykó János: A kiegészítő anyagban is szerepel javaslat a mérleg valamint a 2007. és 2008.
évi üzleti terv tárgyalására vonatkozóan.
Kéri, szavazzon a Képviselő-testület Dr. Molnár Attila javaslatáról, mely arra vonatkozott,
hogy a 263. technikai számú napirendi pontot zárt ülés keretében tárgyalják.

- A Képviselő-testület a javaslattal 17 igen szavazattal egyetért.

Zatykó János: Kéri, szavazzon a napirendek változtatásával kapcsolatos javaslatról.

- A Képviselő-testület a javaslatot 16 igen, 1 tartózkodás szavazattal elfogadja.

Zatykó János: Javasolja, hogy az első két napirend megtárgyalása után kerüljön sor a zárt
ülésre javasolt előterjesztések tárgyalására.

- A Képviselő-testület a javaslatot 15 igen, 1 tartózkodás szavazattal elfogadja.

NAPIREND:

1. Rendelet-tervezet Komárom város Tervtanácsa működéséről.
Előadók: Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

2., A 2007. évi 37. számú (XII. 20.) az oktatási intézményekben alkalmazandó élelmezési
nyersanyag normákról és térítési díjakról szóló önkormányzati rendelet módosítása
Előadók: Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

3. Az Idősek Otthona és Otthonháza működésének felülvizsgálata a kötött szerződések
hatályosulása. A hagyományos bentlakásos szociális gondozás folyamatos bővítése
lehetőségei, koncepciója.
Előadók: Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

4. Földhasználati jogot biztosító megállapodások megkötésére javaslat a Komáromi
Thermál és Gyógyfürdő területén. .
Előadók: Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

5. A szociális bérlakások lakbérhátralékai helyzetéről jelentés, a Képviselő-testület
98/2008. (IV. 17.) számú határozatára figyelemmel.
Előadó:  Zatykó János polgármester Zárt ülés!

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

6. Kórházi Gyógyszertár közbeszerzési eljárása.
Előadó: Zatykó János polgármester Zárt ülés!

7. Komárom Város „Salkaházy Sára” Szociális Díj odaítélése.
Előadó: Zatykó János polgármester Zárt ülés!
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8. Komárom, Igmándi út 2/6. szám alatti önkormányzati tulajdonú bérlakás bérleti
jogviszonyának folytatása. Zárt ülés!
Előadó: Zatykó János polgármester

9. Bérlőkijelölési jogról való lemondás, bérlőkijelölési jog biztosítása.
Előadó: Zatykó János polgármester Zárt ülés!

10. Dr. Nagy Tiborné tulajdonában lévő ingatlan felajánlása megvételre.
Előadók: Zatykó János polgármester Zárt ülés!

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

11. Komárom Városi Televízió Kht. támogatás iránti kérelme.
Előadók: Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

12. Önkormányzati tulajdonú ingatlan megvásárlása iránti kérelem.
Előadók: Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

13. 2008/2009-es oktatási év indításának tapasztalatai.
Előadó:  Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
Dr. Halász Károly osztályvezető

14. Szőny Városrészközpont tervezés programja, felújítási koncepciója.
Előadók: Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

15. Beszámoló Komárom Város Közterület-felügyelete működése tapasztalatairól,  további
feladat-meghatározások.
Előadó: Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

16. Beszámoló a parlagfű irtási program végrehajtásáról.
Előadó: Zatykó János polgármester

17. Komárom város komplex geotermikus energia hasznosítására javaslatok.
         Előadó: Zatykó János polgármester
                      Meghívott külső előadó

18. Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról a két ülés közötti fontosabb
eseményekről, tárgyalásokról, intézkedésekről, az önkormányzati beruházások állásáról,
az önkormányzat likviditási helyzetéről, az önkormányzati bizottságok munkájáról,
döntéseiről.
Előadók: Zatykó János polgármester
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19. E g y e b e k.

a., Komárom Város Önkormányzata 2008. évi közbeszerzési terve aktualizálása.
Előadó: Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

b., Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat működési engedélye.
Előadó: Zatykó János polgármester

c., Belső ellenőrzési terv módosítása.
Előadó: Zatykó János polgármester

d., 2008. évi fásítások,  növénytelepítések Komárom város területén, további feladatok és a
2009. évi szakmai munkák előkészítése.
Előadók: Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

e., Lakáskoncepció megvalósítása – első lépés.
    Előadók: Zatykó János polgármester

      Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

f., Az adventi- és karácsonyi ünnepek előkészítése
    Előadók: Zatykó János polgármester

       Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

g., Távhő vezeték csőtörése kijavításához pénzügyi fedezet biztosítása.
    Előadó: Zatykó János polgármester

- A Képviselő-testület a javasolt tárgysorozatot 16 igen szavazattal elfogadja.

1. Napirendi pont: Rendelet-tervezet Komárom város Tervtanácsa működéséről.

Előadók: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az Ügyrendi Bizottság előterjesztéssel kapcsolatos javaslatai a kiegészítő
anyagban megtalálhatóak. A Műszaki Bizottság – figyelemmel az Ügyrendi Bizottság
javaslataira – az előterjesztést elfogadásra ajánlja.
Olyan új jogszabályok jelentek meg, melyek indokolják a Tervtanács működésének
változtatását.

Dr. Mészáros Gyula: A módosult jogszabályok szűkített tevékenységről beszélnek a
Tervtanács működésével kapcsolatosan. A Tervtanács feladata a településkép kialakítása, az
építészeti értékek védelme.
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A bizottsági ülésen azért javasolták a módosításokat, hogy tartalmi munkát végezhessenek. A
Tervtanács szakértői tevékenységét tiszteletdíjért végzi. Fontos, hogy ne automatikusan
minden hónapban ülésezzenek, hanem csak szükség esetén.
Próbáljanak meg a civil és társadalmi szervek részéről olyanokat megkeresni, akik érdemben
tudják segíteni ezt a munkát. A bizottság azt is fontosnak ítélte, hogy a meghívottakat időben
értesítsék, számukra minden dokumentumot biztosítsanak, elősegítve, hogy érdemben
tudjanak nyilatkozni.

Zatykó János: Kéri, szavazzon a bizottság a rendelet-tervezetről.

- A Képviselő-testület a rendelet-tervezetet 16 igen, 1 tartózkodás szavazattal elfogadja.

Komárom Város Képviselő-testülete
2008. évi 23. számú (X.17.) önkormányzati
rendelete:

- Komárom Város Tervtanácsa működéséről.

(Rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve van.)

2. Napirendi pont: A 2007. évi 37. számú (XII. 20.) az oktatási intézményekben
alkalmazandó élelmezési nyersanyag normákról és térítési díjakról
szóló önkormányzati rendelet módosítása

Előadók: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az Ügyrendi Bizottság, az Oktatási, Gyermek és Ifjúságvédelmi Bizottság és a
Pénzügyi Bizottság. A bizottságok a rendelet-tervezetet elfogadásra ajánlják. 2008. évtől az
intézményrendszer bővült, a Jókai Mór Gimnázium fenntartása Komárom Város
Önkormányzata feladata lett, ezért indokolt, szükséges, hogy a Képviselő-testület által
meghatározott térítési díjakat alkalmazzák a gimnázium tanulói és dolgozói részére. A
középiskolai gyermekek ebéd ellátása 333 Ft/nap lenne.
Kéri, szavazzon a Képviselő-testület a rendelet-tervezetről.

- A Képviselő-testület a rendelet-tervezetet 17 igen szavazattal elfogadja.

Komárom Város Képviselő-testülete
2008. évi 24. számú (X. 17.) önkormányzati rendelete

- az oktatási intézményekben alkalmazandó
élelmezési nyersanyag normákról és térítési
díjtételeiről szóló 2007. évi 37. számú (XII.20.)
önkormányzati rendelet módosításáról

(A rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve van.)
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3. Napirendi pont: Az Idősek Otthona és Otthonháza működésének felülvizsgálata a kötött
szerződések hatályosulása.  A hagyományos bentlakásos szociális
gondozás folyamatos bővítése lehetőségei, koncepciója.

Előadók: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az előterjesztést tárgyalta a Pénzügyi Bizottság. Az előterjesztés szerint
szükséges a működési engedély módosítása. A Képviselő-testület korábban kérte, hogy az
emelt szintű lakrészek átminősítése fokozatosan történjék meg. Az elmúlt időszakban négy
férőhely visszaminősítése kezdődhet meg.
A bizottságok a határozati javaslatot elfogadásra ajánlják.

Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Az Egészségügyi és Szociális Bizottság hiányolta az ígért
pénzügyi költségvetést és a jogi felülvizsgálat eredményét. Ahhoz, hogy a végleges
átminősítés megtörténjen, mindkettőre szükség van.
A bizottság a négy hely átminősítésével egyetértett. Kérték továbbá, hogy a hiányzó
anyagokkal együtt az előterjesztés kerüljön vissza bizottságok elé.

Zatykó János: A bizottság kérte, hogy novemberben tárgyaljanak az előterjesztésről, de ettől
függetlenül a határozat támogatható.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: Valóban szükség van az otthon átalakítására, hiszen már most is
vannak olyan, mentális problémákkal küszködő betegek, akik éveket vártak arra, hogy
elhelyezésre kerüljenek, így sokat tehetnek azokért a városlakókért, akik ilyen problémákkal
küszködnek.

Zatykó János: Kéri, szavazzanak a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 17 igen szavazattal elfogadja.

223/2008.(X. 16.) számú Képviselő-testületi határozat:

1., A Képviselő-testület felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy az Idősek Otthona és
Otthonháza működési engedély módosítását - a 120/2008. (V.29.) számú határozata
értelmében - kérje meg a Közép-dunántúli Regionális Közigazgatási Hivataltól.

Határidő: azonnal
Felelős: Zatykó János polgármester

 Dr. Halász Károly osztályvezető

2., A Képviselő-testület elrendeli, hogy a Polgármesteri Hivatal készítsen előterjesztést
az Idősek Otthona és Otthonháza emeltszintű része átszervezésével összefüggő
szakmai-, műszaki-, pénzügyi kérdésekről.

Határidő: 2008. november 20.
Felelős:   Dr. Halász Károly osztályvezető
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4. Napirendi pont: Földhasználati jogot biztosító megállapodások megkötésére javaslat a
Komáromi Thermál és Gyógyfürdő területén. .

Előadók: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Az előterjesztést a Képviselő-testület zárt ülés keretében tárgyalja.

A Képviselő-testület 224/2008.(X.16.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.

5. Napirendi pont: A szociális bérlakások lakbérhátralékai helyzetéről jelentés, a
Képviselő-testület 98/2008. (IV. 17.) számú határozatára figyelemmel.

Előadó:  Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Az előterjesztést a Képviselő-testület zárt ülés keretében tárgyalja.

A Képviselő-testület 225/1-18/2008.(X.16.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.

6. Napirendi pont: Kórházi Gyógyszertár közbeszerzési eljárása.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Az előterjesztést a Képviselő-testület zárt ülés keretében tárgyalja.

A Képviselő-testület 226/2008.(X.16.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.

7. Napirendi pont: Komárom Város „Salkaházi Sára” Szociális Díj odaítélése.

Előadó: Zatykó János polgármester

Az előterjesztést a Képviselő-testület zárt ülés keretében tárgyalja.

A Képviselő-testület 227/2008.(X.16.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.
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8. Napirendi pont: Komárom, Igmándi út 2/6. szám alatti önkormányzati tulajdonú
bérlakás bérleti jogviszonyának folytatása.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Az előterjesztést a Képviselő-testület zárt ülés keretében tárgyalja.

A Képviselő-testület 228/2008.(X.16.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.

9. Napirendi pont: Bérlőkijelölési jogról való lemondás, bérlőkijelölési jog biztosítása.

Előadó: Zatykó János polgármester

Az előterjesztést a Képviselő-testület zárt ülés keretében tárgyalja.

A Képviselő-testület 229/1-2/2008.(X.16.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.

10. Napirendi pont: Dr. Nagy Tiborné tulajdonában lévő ingatlan felajánlása megvételre.

Előadók: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Az előterjesztést a Képviselő-testület zárt ülés keretében tárgyalja.

A Képviselő-testület 230/2008.(X.16.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.

11. Napirendi pont: Saxum Kft. ügyvezetőinek prémium feladatok kitűzése és a
célkitűzések

teljesítésének értékelése.

Előadó: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./
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Az előterjesztést a Képviselő-testület zárt ülés keretében tárgyalja.

A Képviselő-testület az előterjesztéssel kapcsolatosan határozatot nem hozott .

12. Napirendi pont: Komárom Városi Televízió Kht. támogatás iránti kérelme.

Előadók: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Az előterjesztést a Képviselő-testület zárt ülés keretében tárgyalja.

A Képviselő-testület 231/2008.(X.16.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.

13. Napirendi pont: Önkormányzati tulajdonú ingatlan megvásárlása iránti kérelem.

Előadók: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Az előterjesztést a Képviselő-testület zárt ülés keretében tárgyalja.

A Képviselő-testület 232/2008.(X.16.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.

14. Napirendi pont: 2008/2009-es oktatási év indításának tapasztalatai.

Előadó:  Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az Oktatási Bizottság a határozati javaslat 1., 2., és 3. pontját elfogadásra
ajánlja. Új, 4. pontra tett javaslata a kiegészítő anyagban szerepel, melyet még ki kell
egészíteni azzal, hogy „ennek megfelelően módosítja az intézmény alapító okiratát.”
Az előterjesztés az új tanév indítására vonatkozik. Az oktatásban dolgozók felkészültek, a
tanévet sikeresen megindították.

Dr. Mészáros Gyula: Ismerteti a határozati javaslatot. 13 közoktatási intézmény van a város
fenntartásában. A Jókai Mór Gimnázium szeptembertől újra városi fenntartásban van.  Az
oktatási intézmények jó tárgyi feltételekkel dolgoznak, ezért köszönettel tartoznak a város
Képviselő-testülete részére.
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Takács József: A bizottság ülésén elhangzott, hogy a MOLAJ-i óvoda épülete hasznosítása
lehetőségét keresi a hivatal. A hivatal keresi a megoldást, próbálja felderíteni, hogy a
bölcsődés korú gyermeket a szülők hajlandóak lennének-e ide elhozni.

Zatykó János:  Kéri, szavazzon a Képviselő-testület a határozati javaslatról – figyelemmel a
kiegészítő anyagban szereplő javaslatra.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 16 igen szavazattal elfogadja.

233/2008.(X. 16.) számú Képviselő-testületi határozat:

1., A Képviselő-testület elfogadja a 2008-2009. tanév indításának tapasztalatairól
szóló beszámolót.

2., A Képviselő-testület 2008. szeptember 1-től, a közoktatási intézmények alapító
okiratait módosítja, a sajátos nevelési igényű gyermekek fogyatékossága típusának
bejegyzése tekintetében.

3., A Képviselő-testület a Gesztenyés Óvoda intézménybe felvehető maximális
gyermeklétszámot 120 főben határozza meg.

4., A Képviselő-testület engedélyezi a Jókai Mór Gimnázium részére, hogy a 2009-
2010-es tanévtől bevezesse a film- és média tantárgy emelt óraszámú oktatását, amely
az iskola órakeretén belül, külön anyagi ráfordítás nélkül valósul meg. Ennek
megfelelően a melléklet szerint módosítja a középiskola alapító okiratát.

Határidő: azonnal
Felelős:  Zatykó János polgármester
              Dr. Halász Károly osztályvezető

15. Napirendi pont: Szőny Városrészközpont tervezés programja, felújítási koncepciója.

Előadók: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János:  A Műszaki, Kommunális, Környezetvédelmi és Településfejlesztési Bizottság
és a Pénzügyi Bizottság az előterjesztést megtárgyalta.
Fontosnak tartja, hogy a koncepció végrehajtása a mindenkori költségvetés függvényében
végezhető el. Az előterjesztésben szerepel a kórház park, a szabadidő park környezetének
rendbetétele és a kisiskola sorsa, hasznosítási lehetősége.

Sárai János: A részönkormányzat ülésén résztvevőknek tetszett a koncepcióban szereplő
elképzelés. Remélhetőleg a megvalósításhoz az anyagi fedezet rendelkezésre áll majd.
Megköszöni a Műszaki Osztály vezetőjének munkáját, kéri, segítse a Képviselő-testület
munkáját az ehhez hasonló színvonalas előterjesztések készítésével.
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A Réti sor környéke rendbetételére is készült koncepció, de ez nem valósult meg. Az útépítési
programban ebben az évben nem szerepel. Kéri, amennyiben rendelkezésre áll
pénzmaradvány valamilyen feladatnál, akkor a Réti sort lássák el szilárd burkolattal.

Zatykó János:  A folyamatban lévő közbeszerzési eljárásban a Réti sor szerepel. A beruházás
valószínűleg ebben az évben nem készül el.

Győri István: Az előterjesztés jó, az ott élők igényének megfelelő. A bizottság úgy határozott,
hogy minden évben a költségvetés tárgyalásakor kell a szükséges fedezet összegéről
határozni. Amikor lehetőség lesz rá, a beruházást támogatni fogják.

Zatykó János:  Ez év végén mintegy 1 milliárd forint bevételkieséssel fog rendelkezni az
önkormányzat.
Kéri, szavazzon a Képviselő-testület a határozati javaslatról, figyelemmel Győri úr által
elmondottakra.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 16 igen szavazattal elfogadja.

234/2008.(X. 16.) számú Képviselő-testületi határozat:

1., Komárom Város Képviselő-testülete Szőny városrészközpont tervezési és
felújítási koncepcióját a melléklet  szerint jóváhagyja.

2., A Képviselő-testület a mindenkori éves költségvetés meghatározásakor dönt
a megvalósításhoz szükséges fedezete biztosításáról.

Határidő:  azonnal, illetve éves költségvetés jóváhagyása
Felelős:    Zatykó János polgármester

    Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
    Sagát Ágnes osztályvezető
    Császár Irén osztályvezető

16. Napirendi pont: Beszámoló Komárom Város Közterület-felügyelete működése
tapasztalatairól, további feladat-meghatározások.

Előadó: Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János:  Az előterjesztést tárgyaló bizottságok véleménye a kiegészítő anyagban
szerepel. Az előterjesztés a közterület-felügyeletről szóló törvény figyelembe vételével
készült. Az előterjesztést elfogadásra ajánlja, figyelemmel a Pénzügyi Bizottság véleményére.

Sárai János: A részönkormányzat ülésén elhangzott, hogy a létszám bővítéskor két fő látta el a
Szőnyi területet, jelenleg egy fő. Véleménye szerint Kisvárdai Istvánt újra alkalmazhatnák,
így újra két fő láthatná el Szőnyben a közterület-felügyeleti munkát.



12

Dr. Mészáros Gyula: Az Ügyrendi Bizottság ülésén is felmerült az adminisztrátor
alkalmazásának szükségessége.
A képviselők újra megkapják a közterület-felügyelők járattervét. Az előterjesztés megfelelő,
jó, információkat kapnak a munkáról, problémákról.
Javasolja, hogy az állampolgárok is kapjanak visszajelzést a felvetett problémáikra.

Dr. Szöllősy Ferenc: A beszámolóban a felügyelet részletes tájékoztatást adott munkájáról.
Stílusban, munkamódszerben óriási változást lát az elmúlt három hónapban. A képviselőket
rendszeresen tájékoztatják a járattervről, - visszaállt a kapcsolat a képviselőkkel.
Szerkesztettek egy „figyelmeztető” okiratot, mellyel a város területén, első alkalommal
szabálytalankodókat figyelmeztetik. Nyilvántartást is vezetnek, így csak a másodsorra
szabálytalankodókat büntetik.
A felügyeletnél volt egy ügyészi vizsgálat is, törvénytelenséget nem észleltek.
Emberileg, hozzáállásban is változást lát.
Akik folyamatosan szabálytalankodnak, azokkal szemben természetesen a jog erejével kell
fellépni.
A bizottsági üléseken nem tett javaslatot létszámbővítésre, mert az SZMSZ-ben szerepel
városgazda státusz Koppánymonostor és Szőny területére. Azt viszont javasolja, hogy
adminisztrátort alkalmazzanak, így a közterület-felügyelők többet tudnak a területükön
tartózkodni.
A közterület-felügyeletről és az önkormányzati rendészetről is várható új jogszabály kiadása.
A közterület-felügyeletek átalakulnak, nagyobb hatáskörrel fognak rendelkezni.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: Valóban pozitív változás indult el a közterület-felügyelet
működésében. Köszöni a havonta megküldött jelentéseket. Remélhetőleg ez a folyamat nem
áll meg. Nagyon sok helyen látta az országban, hogy esténként is dolgoztak a közterület-
felügyelők.
Problémát okoz, hogy a Szent Pál szigeten a quadosok nem „munkaidőben”, hanem általában
hétvégén zavarják az ott élők nyugalmát.

Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Javasolja, hogy a képviselőket rendszeresen tájékoztassák a
közterület-felügyelők a választókörzetükben történtekről.
A parlagfűirtással kapcsolatos munkán lehetne még javítani.
Fontosnak tartja, hogy a közterület-felügyelők szoros kapcsolatot ápoljanak a rendőrséggel.
Nagyon sok betörés történik a városban, a közterület-felügyelők segíteni tudnák a rendőrség
munkáját.
Interpellációja hatására komoly változásokon ment keresztül a közterület-felügyelet. Jegyző
úr is gyakran végez ellenőrzéseket.

Nagy Zoltán: Érezhetően javult a közterület-felügyelet munkája. Ausztriában több településen
találkozott azzal a szokással, hogy az autó szélvédőjére olyan felhívást tesznek, mely a
bűnmegelőzést szolgálja, pl. az ablakot felhúzva találták, értéket nem láttak az autóban stb.

Takács József: A közterület-felügyeletre a MOLAJ lakótelepen is szükség van. Sajnos a
feltételek még nem adottak ehhez. Először a feltételeket kell megteremteni a működéshez.

Hamrák Zsófia: A város központjában a parkolási lehetőség minimális. A Korona üzletház
környékén sem parkolnak szabályosan. Lezárják az Igmándi u. 2. bejáratát, így nehézkes az
áruszállítás is. Kéri, hogy naponta egyszer-kétszer ellenőrizzék itt is a parkolást.
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Zatykó János:  Kéri, szavazzanak a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 16 igen szavazattal elfogadja.

235/2008.(X. 16.) számú Képviselő-testületi határozat:

1., A Képviselő-testület elfogadja Komárom Város Önkormányzata Polgármesteri
Hivatala Közterület-felügyelete működéséről szóló beszámolót.

2., A Képviselő-testület a Polgármesteri Hivatal Közterület-felügyelete
eredményesebb  munkavégzéséhez 1 fő ügykezelő munkatársat biztosít, melynek
bérfedezetét a 2009. évi Költségvetésben biztosítja.

Határidő: azonnal, illetve 2009. évi Költségvetés elfogadása
Felelős:  Zatykó János polgármester

  Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

 17. Napirendi pont: Beszámoló a parlagfű irtási program végrehajtásáról.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János:  Az előterjesztést tárgyaló bizottságok véleménye a kiegészítő anyagban
szerepel. A bizottságok a határozati javaslatot elfogadásra ajánlják.
Ebben az évben a parlagfű irtást a Saxum Kft. kétszer elvégezte. A parlagfű irtás költsége 14
M Ft volt. Év közben közmunkásokat is alkalmaztak.

Győri István:A probléma túlmutat Komárom határain, hiszen országos problémáról van szó.
A hivatal és a Saxum Kft. munkatársai azonnal megkezdték a parlagfű írtását azokon a
területeken, melyeket számukra jeleztek. A betegszám sajnos nem csökken, ezért mindent
meg kell tenni a parlagfű irtás érdekében.

Dr. Mészáros Gyula: Az allergiások száma évről-évre növekszik. A város belterületén
előrelépés tapasztalható, a külterületeken azonban nem. Gondolkodni kell azon, hogy milyen
intézkedéseket kell még tenniük azért, hogy a város parlagfű mentes település legyen.

Horváth Gyula: Olyan területeken is írtják a parlagfüvet, ahol 30-40 éve nem történt nyírás.

Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Az ellenőrzések gyakoriságára hívja fel a figyelmet. Ha a
magánterületek tulajdonosai a többszöri felszólítás ellenére sem írtják a parlagfüvet, akkor
élhetnek a bírság kiszabása lehetőségével.

Zatykó János:  Kéri, szavazzanak a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 15 igen szavazattal elfogadja.
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 236/2008.(X. 16.) számú Képviselő-testületi határozat:
A Képviselő -testület a parlagfű irtási program végrehajtásáról szóló
beszámolót elfogadja.

Határidő:  azonnal
Felelős:    Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

18. Napirendi pont: Komárom város komplex geotermikus energia hasznosítására
javaslatok.

Előadó: Zatykó János polgármester
Meghívott külső előadó

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János:  A kiegészítő anyagban szerepel a Műszaki, Kommunális, Környezetvédelmi és
Településfejlesztési Bizottság véleménye.

Győri István: Az előző testületi ülésen is foglalkoztak a geotermikus energia hasznosítása
lehetőségével. A testület olyan határozatot hozott, hogy az előkészítő munkákat tovább kell
folytatni annak érdekében, hogy a beruházást nagy biztonsággal tudják megkezdeni. El kell
végezni az előzetes vizsgálatokat. Újabb vizsgálatokra kerülne sor a kiegészítő anyagb an
megfogalmazottak szerint. (Ismerteti a kiegészítő anyagban szereplő javaslatot.)
A határozat alapján megvizsgálják, hol lehet a kútpárt létesíteni, mely kinyeri a földből a
melegvizet. A jelenlegi törvények szerint csak úgy lehet hőforrásokat kinyerni, ha ugyanezen
mennyiségű hidegvizet visszasajtolják. Akkor van ennek értelme, ha ez nem csak a városra
terjed ki, viszonylag tágabb környezetű vizsgálatra van szükség.

A megbízási díj 1.850.000 Ft. A költségvetésben 5 M Ft-os keretet biztosítottak, így az anyagi
fedezet rendelkezésre áll. Kéri, hogy a hivatal a megrendelést végezze el.

Zatykó János:  A költségvetésben szereplő keret terhére a szükséges összeg biztosítható. Kéri,
szavazzanak a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 16 igen szavazattal elfogadja.

237/2008.(X. 16.) számú Képviselő-testületi határozat:
A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármester urat – a Címzetes Főjegyző úr
ellenjegyzése mellett -, hogy kössön szerződést a BTIX Kft-vel a „Termelő,
visszasajtoló kútpár létesítésének geofizikai megalapozása, geotermikus energia
hasznosítási célból” című tanulmány elkészítésére. A megbízási díj 1.850.000 Ft,
melyet a Képviselő-testület a 2008. évi Költségvetésben szereplő felhalmozási célú
céltartalék terhére biztosít.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

   Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
               Császár Irén osztályvezető

   Sagát Ágnes osztályvezető
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19. Napirendi pont: Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról a két ülés
közötti fontosabb eseményekről, tárgyalásokról, intézkedésekről, az
önkormányzati beruházások állásáról, az önkormányzat likviditási
helyzetéről, az önkormányzati bizottságok munkájáról, döntéseiről.

Előadók: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Nagy Zoltán: A 2008-as idegenforgalmi szezonban kevesebb német turista érkezett
Komáromba. Ezzel szemben növekedett a szlovák, cseh és lengyel turisták száma. Hiányolják
a városba érkezők azt a lehetőséget, hogy Győr – Esztergom között kiépített kerékpárúton
közlekedhessenek.
A limes vonalat is szeretnék jelölni az Unesco világörökség listára.
A Magyar Lovas Színházat ebben az évben 13 ezren látogatták, a Monostori Erődben 100.000
vendég volt.
A gyógyfürdő vendégszáma hasonló a tavalyi évhez. Egyre több a komáromi látogató.

Hamrák Zsófia: Az idegenforgalmi befektetők vonzása érdekében teendő lépésekkel
kapcsolatban javasolták, hogy a honlapon tegyenek közzé ismertetőt.

Nagy Zoltán: A honlapra kiadvány formájában való megjelenéshez először egy tartalomtervet
kell összeállítani. Hogy ezt milyen formában adják közzé, az már részletkérdés.

Horváth Gyula: A Közművelődési és Sport Bizottság ülésén Sagát Ágnes osztályvezető
asszony beszámolt a többfunkciós sportcsarnok építése lehetőségéről. Hat helyszínt jelöltek
meg. További tárgyalások szükségesek a legmegfelelőbb helyszín kiválasztásához.
A bizottság a kiemelt sportegyesületek tevékenységéről hallgatott meg beszámolót.
A KVSE Sportlövő Szakosztálya is tájékoztatást adott az olimpiai részvételről. A sportlövő
szakosztály az ország legjobb szakosztálya. Nem engedhetik meg maguknak, hogy a
sportegyesület vezetője munkanélküli legyen.
A bizottság meghallgatta az Európai Futó Egyesület kérelmét is. Szőnyi Ferenc az Iron Man
világbajnokságon szerepel. Az egyesület 300.000 Ft-tal támogatta Szőnyi Ferenc
világbajnokságon történő részvételét. A NA-KE Bt. 100.000 Ft támogatást nyújtott.
A Feszty Iskola „Virágos Komáromért” oklevelet kapott.

Győri István: A költségvetés elfogadásakor a lőtérrel kapcsolatos előkészítő munkára
határoztak meg keretet. A háttérmunka nincs olyan stádiumba, hogy a lőtér helyét kijelölték
volna. Addig nem lehet a lőteret kiépíteni, amíg a Képviselő-testület a szükséges döntéseket
nem hozza meg. Kisvárdai István tudását, szakmai tapasztalatait  kellene hasznosítani, ezért
javasolja, hogy a lőtér projekt előkészítésére, koordinálására, szervezésére Kisvárdai Istvánt,
önkormányzati biztosként bízzák meg.

Dr. Szöllősy Ferenc: Önkormányzati megbízottként lehet alkalmazni Kisvárdai Istvánt.

Zatykó János:  Kéri, szavazzon a Képviselő-testület arról a javaslatról, hogy a Polgármesteri
Hivatal  2008. november 1-től önkormányzati megbízott státuszt töltse be.

- A Képviselő-testület a javaslattal 16 igen szavazattal egyetért.
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Takács József. Kezdeményezi, hogy a MOL lakótelep a fűtés és melegvíz hálózat
átalakítására vonatkozó tapasztalatokról szóló előterjesztés készítését. Információt
nyújtanának arról, hogy a területen milyen felújítások történtek.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: Megköszöni a Szőnyi Részönkormányzat segítségét, támogatását,
melyet a 4. Egészség Nap rendezvényhez nyújtottak. Külön megköszöni Tóth Bernadett
környezetvédelmi munkaterv munkáját. Megköszöni a Bozsik József Iskola igazgatója, tanári
kara segítségét is a helyszín biztosításáért.
A városban járt a Nyugat 100 mozgó kiállítás. Nagyon sok iskolai csoport látogatta a
kiállítást.

Hornig Rudolfné: A lőtérrel megépítésével kapcsolatban elmondja, hogy a tanulmányterv még
nem áll rendelkezésre.
A MOL lakótelepen található üres étkezde alkalmas lehetne a lőtér kialakítására. A
tornacsarnok, szálloda, focipálya és egyéb területek lehetővé tennék, hogy a MOLAJ-ban
együttes sportlétesítmény létrejöhessen.

Győri István: Amíg a Képviselő-testület nem dönti el, hogy milyen lőteret szeretne létesíteni,
addig nem tudnak konkrét lépeseket tenni. Az étkezdében légpuska lőteret lehet  kialakítani,
másra célra a helyiség nem alkalmas.
Ha a komáromi az ország legjobb lövész szakosztálya, akkor olyan lőtér kialakítása lenne
megfelelő, melyet nem csak ők használhatnának, de akár edzőtáborozásra, egyéb
felkészülésre is alkalmas lenne, tehát bevétellel is járna. Ehhez azonban megfelelő színvonalú
kialakításra lenne szükség. Először meg kell határozni a célokat, ezután lehet kikérni a
szakmai véleményeket, előírásokat és a terveztetést elvégezni.

Dr. Mészáros Gyula: Az előterjesztésben szerepel, hogy a Pénzügyi Bizottság idő hiányában
nem tudta napirendre tűzni a Kultsár Iskola felújítási kérelmét. Kéri, hogy megfelelő
előterjesztés készítése mellett a bizottság támogassa kérelmüket.
A központi óvoda átszervezésével kapcsolatos előterjesztés nem került napirendre. A konyha
olyan hatósági engedélyhez kötött tevékenységet végez, melyet az üzemeltető, mint önálló
gazdálkodási intézmény végezhet. A konyha jelenlegi üzemeltetője a Csillag Óvoda vezetője.
Az üzemeltető, önálló gazdálkodási intézmény a GAMESZ lehet.
Az önkormányzat szervezésében lehetőséget kaptak a diákok arra, hogy a tatabányai
hulladékgyűjtő telepen a szelektív hulladékgyűjtésről tájékozódhassanak.

Zatykó János:  Kéri a Műszaki, Kommunális, Környezetvédelmi és Településfejlesztés i
Bizottság és a Pénzügyi Bizottság elnökét, hogy a Kultsár Iskola kérelméről a Műszaki
Osztály vezetőjével tárgyaljanak.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: A Kultsár Iskolával kapcsolatos előterjesztést a Műszaki,
Kommunális, Környezetvédelmi és Településfejlesztési Bizottság nem vette napirendre.

Győri István: A megyei fenntartású oktatási intézmények 50 M Ft-os felújítási kerettel
rendelkeznek. A pályáztatás során a Móra Iskola felújítási keretére nem pályáztak, ennek
ellenére a teljes felújítási keret elköltésre került. Semmifajta tartalék ezen a címen nem áll
rendelkezésre. Nem feltétlenül a városi önkormányzatnak kell ezt a kérdést megoldania és a
munkák felújításához a pénzt biztosítani.
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Dr. Molnár Attila: A napirend kapcsán számtalan olyan kérés hangzott el, mely plusz
támogatást feltételez. Nagyon sok olyan kiadás van, mely túltervezett, felesleges. Az előző évi
költségvetés tárgyalásakor Géringer képviselő úr hívta fel a figyelmet a takarékosságra. Olyan
jellegű, mély válság elé néznek, melyről most még fogalmuk sincs. Pénzt kell tartalékolniuk,
ne hozzanak olyan döntéseket, melyeknél olyan célokra áldoznak, melyek megvalósítása nem
égetően szükséges. Kéri, hogy nézzék át a költségvetést,- melyek azok a feladatok, melyek
halaszthatatlanok, melyek halaszthatóak. Olyan jellegű áremelésekre számíthatnak, hogy az
önkormányzatnak kell segítenie a lakosságot.
Az ingatlanpiac stagnál, a bankok a devizahiteleket visszamondják. Kéri, hogy az eddigieknél
is felelősségteljesebb döntéseket kell hozni.

Zatykó János:  A válság megjelenése előtt jelezte, hogy baj van. Jól át kell gondolni a
döntéseket. A rendelkezésre álló pénzügyi keret feladattal terhelt. A város költségvetése jelen
pillanatban nincs bajban, de nagyon át kell gondolni, hogy mit tesznek. Elsősorban a vis
maior helyzeteket kell megoldani.

Hornig Rudolfné: Takarékoskodni akartak akkor a kollégák, amikor a Kultsár Iskola
beruházását kiírták, de ennek az lett a vége, hogy a beruházást nem tudták befejezni.

Zatykó János:  Kéri, vizsgálat után hozzák meg a döntést. Elsősorban a műszaki szakemberek
véleményére kíváncsi.

Dr. Mészáros Gyula: A díszburkolat már rendelkezésre áll, csak le kell rakni.

Győri István: Egy olyan beruházásról van szó, melyet terveztetni, pályáztatni kellett,
kivitelezője is van, megvásárlásra került a díszburkolat és most derül ki, hogy a tornaterembe,
vagy a pincébe vezeti a vizet. A tervező felelőssége fel sem merül?

Zatykó János:  Vizsgálja meg műszaki szakember ezt a beruházást. Ha probléma van, akkor
azt meg kell oldani.

Dr. Konczer Erik: Komáromnak is lehetnek problémái a válság kapcsán. Van már olyan
előterjesztés, mely nem került napirendre éppen azért, mert a megvalósítása halasztható.

Zatykó János:  Kéri, szavazzon a Képviselő-testület az előterjesztésről.

- A Képviselő-testület az előterjesztést 15 igen szavazattal elfogadja.

238/2008.(X. 16.) számú Képviselő-testületi határozat:

1, A Képviselő-testület  elfogadja a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, a két
ülés közötti fontosabb eseményekről, tárgyalásokról, intézkedésekről, és az
önkormányzati beruházások állásáról, valamint az önkormányzati bizottságok
munkájáról, döntéseiről szóló beszámolót.

Határidő: azonnal
                         Felelős: Zatykó János polgármester
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2., Komárom  Város Képviselő-testülete egyetért Kisvárdai István megbízásos
jogviszonyban és szerződéssel történő önkormányzati alkalmazásával, mely megbízás
tárgya az új komáromi lőtér megépítésével kapcsolatos előkészítő munkálatokban
történő szakmai közreműködés. Amennyiben Kisvárdai István foglalkoztatása
önkormányzati státus biztosítását igényli, erre a 2009. évi költségvetés tervezete
összeállításánál kell lehetőséget biztosítani.

Határidő: azonnal
                         Felelős: Zatykó János polgármester

20. Napirendi pont: E g y e b e k.

a., Komárom Város Önkormányzata 2008. évi közbeszerzési terve aktualizálása.
Előadó: Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János:  A Műszaki, Kommunális, Környezetvédelmi és Településfejlesztési Bizottság
és a Pénzügyi Bizottság a határozati javaslatot elfogadásra ajánlja. Az önkormányzatoknak
közbeszerzési tervet kell készítenie. Vannak olyan feladatok, melyeket nem tudnak
megvalósítani, ezért lehetőség van a közbeszerzési terv módosítására.
Kérdés, észrevétel nincs, kéri szavazzanak a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 17 igen szavazattal elfogadja.

239/2008.(X. 16.) számú Képviselő-testületi határozat:

Komárom Város Képviselő-testülete jóváhagyja a melléklet szerint Komárom Város
Önkormányzata 2008. évi aktualizált közbeszerzési tervét.

Határidő:  azonnal
Felelős:    Zatykó János polgármester

    Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

b., Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat működési engedélye.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János:  Az előterjesztést tárgyalta az Egészségügyi és Szociális Bizottság és a
Pénzügyi Bizottság. A bizottságok véleményét a kiegészítő anyag tartalmazza.
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Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Az Egészségügyi és Szociális Bizottság az előterjesztést
megtárgyalta. Az előterjesztésben szó van arról, hogy a Családsegítő és Gyermekjóléti
Szolgálat létszámát egy fővel kell megnövelni a működési engedély megadásához. A
javaslatot a bizottság támogatja.

Zatykó János: A Pénzügyi Bizottság javasolta, hogy a képviselő-testület az 1. sz. melléklet
szerint elfogadja a Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat módosított alapító okiratát.

Dr. Mészáros Gyula: Az Oktatási, Gyermek és Ifjúságvédelmi Bizottság elnökeként az eredeti
javaslatot, a két fő felsőfokú munkatárs alkalmazását támogatja.

Zatykó János:  Mivel jár, ha a létszámot nem biztosítják?

Dr. Szeidl Bernadett: A Közigazgatási Hivatal által kijelölt engedélyező hatóság felhívta az
önkormányzat figyelmét, hogy amennyiben a létszámot nem tudják biztosítani, akkor nem tud
működési engedélyt adni a Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálatnak. Szakmai támogatást
kapott az előterjesztés, pénzügyit viszont nem.

Zatykó János: Összesen 440 E Ft/hó összegbe kerül a két munkatárs alkalmazása.

Csöngei Ildikó intézményvezető: A Képviselő-testület határozott arról, hogy a Családsegítő és
Gyermekjóléti Szolgálat szolgáltatását mikrotársulás keretében kívánja biztosítani.
Komáromhoz további három település csatlakozott, így szükségessé vált a működési engedély
biztosítása. Az Oroszlányi Polgármesteri Hivatal összesen négy fő hiányt regisztrált. Az
elmúlt hónapokban átcsoportosításokkal próbálták meg a hiányt áthidalni. Amennyiben a
működési engedélyt nem kapják meg, a családsegítés szolgáltatást be kell zárni.

 Törvényt sértenek, ha a családsegítést nem biztosítják minden településen. A mikrotársulási
megállapodás kötelezi az önkormányzatot arra, hogy a kistelepülések részére az ellátást
biztosítsa. Az Intézményfelügyeleti Osztály vezetője számításokat végzett a mikrotársulási
megállapodás elfogadása előtt arra vonatkozóan, hogy a felvehető többlet normatíva
mennyiben finanszírozza az esetleges létszám szükségletet. Számításai szerint a normatíva
fedezetet biztosít a létszámköltségekre.

Zatykó János:  2008. december 31-ig a működési engedély rendelkezésre áll. Miért kell 2008.
december 1-től alkalmazni az új munkatársakat?

Csöngei Ildikó: A mikrotársulást 2008. június 1-el hozta létre az önkormányzat. A működési
engedélyt a gyermekjóléti szolgáltatásra már szeptember 1-től megkapták. A működési
engedélyt minél hamarabb meg kellett volna kapniuk, hogy a többletnormat ívát
megkaphassák. December 31-ig Komárom tekintetében rendelkeznek működési engedéllyel a
családsegítésre, a környező településeket nem láthatják el.

Győri István: A társulás alapján a két fő bérét is fedezi a normatíva. Ebben az esetben nem a
pénzt, hanem a két főt kell biztosítani. A bért a normatíva fedezi.

Csöngei Ildikó: Osztályvezető úr számításai erre vonatkoztak.
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Győri István: A Pénzügyi Bizottság ülésén is azért született az említett határozat, mert a
társulás létrehozásakor arról volt szó, hogy az plusz pénzébe az önkormányzatnak nem kerül.
Ezzel szemben készült egy előterjesztés, mely évi 6 M Ft plusz költség biztosítására
vonatkozik. Ha a státuszt kell biztosítani, melynek fedezetét a normatíva biztosítja, akkor
nincs gond.

Csöngei Ildikó: A mikrotársulás alapkoncepciója is arra vonatkozott, hogy az az
önkormányzatnak többletkiadásba nem kerül. A többlet normatíva igényléséhez azonban
szükség van a működési engedélyre.

Zatykó János:  Ha a Képviselő-testület biztosítja december 1-től a két státuszt és az alapító
okiratot módosítja, akkor az intézményvezető szerint minden rendben van.

Csöngei Ildikó: Igen, így van.

Dr. Szöllősy Ferenc: A kistérségi normatíva rendszert a tervezett költségvetéshez képest is
átalakítják. A minisztériumban tájékoztatást adtak az új normatívákról. Ha egy kistérségben
kistérségi intézményfenntartó van, adnak plusz normatívát, de csak akkor, ha a kistérségi
társulás az intézményfenntartó, nem pedig a város. A cél az, hogy a kistérség valóban
intézményfenntartó legyen. Addig érdemes a létszámot biztosítani, amíg a normatívát
megkaphatják. Információi szerint ezek 2009-ben még talán, de 2010-től biztosan nem
biztosítják a teljes fedezetet.

Zatykó János:  Az államtitkár úr javaslatot tesz, de azt még senki nem tudja, hogy annak a
költségvetés elfogadásakor mi lesz a sorsa.

Győri István: Ebben az esetben ráérnek a novemberi testületi ülésen döntést hozni. Amikor a
Képviselő-testület úgy látja, hogy a feltételek megszűntek, akkor a státuszt visszavonhatja.

Zatykó János:  Javasolja, hogy a Képviselő-testület az eredeti határozat 1. pontját – a két
státusz biztosítására vonatkozó javaslatot - fogadja el.

- A Képviselő-testület a határozati javaslat 1. pontját 16 igen szavazattal elfogadja.

Zatykó János:  Kéri, szavazzon a Képviselő-testület az eredeti határozati 3. pontjáról,-
figyelemmel a kiegészítő anyagban szereplő javaslatra.

- A Képviselő-testület a határozati javaslat 3. pontját 16 igen szavazattal elfogadja.

Csöngei Ildikó: Több képviselő kérte, hogy a tatabányai máltai játszóteret látogassák meg.
Október 22-én délután 3 órakor szeretettel várják a képviselőket és a hivatal érdeklődő
munkatársait.

240/2008.(X. 16.) számú Képviselő-testületi határozat:

1., A Képviselő-testület a Komárom és Környéke Családsegítő és Gyermekjóléti
Szolgálat létszámát 2008. december 1-től, két felsőfokú végzettségű álláshellyel emeli.
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2., Komárom Város Képviselő-testülete az 1. számú melléklet szerint elfogadja a
„Komárom és Környéke Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálata” módosított alapító
okiratát.

Határidő:  azonnal, illetve 2008. december 1.
Felelős:    Zatykó János polgármester

    Dr. Halász Károly osztályvezető
    Csöngei Ildikó intézményvezető

c., Belső ellenőrzési terv módosítása.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János:  Az Oktatási, Gyermek és Ifjúságvédelmi Bizottság az előterjesztést
elfogadásra ajánlja. Intézmények keresték meg a belső ellenőrzést, hogy nyújtsanak segítséget
a közoktatási normatívák igényléséhez, felhasználásához, statisztikák készítéséhez..
Kérdés, észrevétel nincs, kéri szavazzanak a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 16 igen szavazattal elfogadja.

241/2008.(X. 16.) számú Képviselő-testületi határozat:

A Képviselő-testület elfogadja a melléklet szerinti 2008. IV. negyedévre vonatkozó
módosított belső ellenőrzési tervet.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester
                Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

    Dr. Halász Károly osztályvezető

d., 2008. évi fásítások,  növénytelepítések Komárom város területén, további feladatok és a
2009. évi szakmai munkák előkészítése.

Előadók: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János:  Az előterjesztésben 8 M Ft biztosítására tettek javaslatot. Az előterjesztést
tárgyaló bizottságok véleményét a kiegészítő anyag tartalmazza.
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Sárai János. A szőnyi Hősök terén fákat ültettek, de a fűnyíráskor azokat kivágták. Javasolja,
hogy a fák védelméről gondoskodjanak. Javasolja, hogy a főút mellé olyan fákat ültessenek,
melyek a kerékpárosokat, autósokat nem zavarja.

Hamrák Zsófia: A legfontosabb munkákat el kell végezni, de a 8 M Ft hatalmas összeg.
A jövőben körültekintően, nagy gondossággal kell eljárni a város szépítésekor. Javasolja,
hogy a beszámolót fogadják el, de a 8 M Ft-ot ne biztosítsák. A meglévő értékek megóvásával
is teremthetnek zöldfelületet.

Czita János: A 2008. évi fásításokra vonatkozó előterjesztést a Koppánymonostori
Részönkormányzat megtárgyalta. Javasolták, hogy az előterjesztést a város honlapján is
szerepeltessék, mert az a város lakosságát is érintő információkat tartalmaz. Az előterjesz tés
megfelelő szakmai alapossággal ad tájékoztatást a fakivágásokról is. A részönkormányzat
javasolta a fásítási program megvalósítását, de ha mérlegelni kell, akkor elfogadható, hogy itt
pénzügyi megtakarítást végezzenek.
A Vezérek Parkja építésére biztosított keretből 2 M Ft megmaradt. 16 db nagy méretű fát
szerettek volna telepíteni. Javasolja, hogy legalább ezt a pénzt biztosítsák.

Dr. Mészáros Gyula: Az Igmándi út mentén új, széles kerékpárút épült. Az út mellett lakók
kérték, hogy néhány fát ezen a területen is ültessenek.

Horváth Gyula: Ha az új ültetésű fákat kitányérozzák, akkor a fűnyíráskor nem vágják ki. Az
előterjesztést jónak tartja, elfogadásra ajánlja.

Zatykó János:  Mekkora összegre van szükség a legfontosabb munkák elvégzéséhez?

Herold Ferenc: A legszükségesebb munkák 4 M Ft-ból elvégezhetők.

Hamrák Zsófia: Az előterjesztésben szerepel, hogy a főkertész úr a játszóterekhez is kíván
fákat ültetni. Erre az évre ígérték a lebontott játszóterek újratelepítését. Ameddig a
játszótereket nem építik meg, addig nem érdemes a fákat beültetni.

Győri István: Fontos, hogy jó levegőjű városban éljenek, ehhez elengedhetetlen, hogy
megfelelő zöldfelülettel rendelkezzenek.  Ahol fakivágások voltak, ott a fákat automatikusan
pótolni kell. A 2008. évre tervezett faültetések között nagyon sok fa pótlás szerepel. A
Monostori Erőd oldalához tervezett fásítás elsősorban nem az önkormányzat feladata. Ezt a
tételt kivéve a többi javaslatot el lehet fogadni. A Mentha Patikával szemben kis koronájú fa
ültetésére tesznek javaslatot. A területen a parkoló belső közlekedési útja és a parkolók
kialakítása nem megfelelő. Figyelni kell arra, hogy ezen a területen milyen fákat helyeznek el.

Herold Ferenc: Az út beruházásoknál nem történik meg a megfelelő parkosítási előkészítés,
ezért készülnek el úgy játszóterek, hogy a parkosításra nem marad pénz. Olyan játszótereket
kívánnak parkosítani, melyeknél nincs megfelelő árnyékhatás, a fém csúszda nyáron forró,
nem tudják használni a gyerekek. Az Arany János utca 17. mellett i játszótér kialakításakor
sem gondoltak a fásításra.  A fák helyét kialakították, de a költség a közbeszerzésből
kimaradt. Az új közbeszerzéseknél már figyelnek arra, hogy a fásítást szerepeltessék.

Zatykó János:  Kéri, szavazzanak a határozati javaslat 1. pontjáról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslat 1. pontját 16 igen szavazattal elfogadja.
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Zatykó János:  Elhangzott, hogy a legszükségesebb munkák elvégzéséhez a költségvetési
maradványból 4 M Ft biztosítására van szükség. Kéri, szavazzanak a javaslatról.

- A Képviselő-testület a javaslatot 15 igen, 1 tartózkodás szavazattal elfogadja.

Zatykó János:  A határozati javaslat 4. pontja alapján a városüzemeltetési szerződést
módosítani kell 4 M Ft-tal. Kéri, szavazzanak a határozati javaslat 4. pontjáról.

- A Képviselő-testület a javaslatot 16 igen szavazattal elfogadja.

Zatykó János:  Javasolja, hogy a határozati javaslat 5. pontját fogadják el. A 2009. évi
költségvetés elfogadásakor dönthetnek, hogy milyen célra biztosítanak keretet.

- A Képviselő-testület a javaslatot 16 igen szavazattal elfogadja.

242/2008.(X. 16.) számú Képviselő-testületi határozat:

1. A Képviselő-testület a beszámolót elfogadja, a fejlesztési elképzeléseket támogatja.

2.  A Képviselő-testület az őszi fásításra a költségvetésben szereplő városi szintű
fafelmérési terv és a zöldfelületek geodézia felmérése pénzmaradványából
átcsoportosítva,  bruttó 4.000.000,-Ft-ot biztosít az őszi növénytelepítési munkákra.
Az összeg a telepítési költségeket is tartalmazza.
A növénytelepítési munkákat a Saxum Kft a 2008 évi városüzemeltetési szerződés
keretein belül a főkertész szakmai irányítása mellett végezze el.

3. A Képviselő-testület az előterjesztésben megfogalmazott területeken felül javasolja
még  a Vezérek Parkja, valamint a Koppánymonostor kerékpár út melletti és a
sportpálya közötti területek bevonását is az őszi fásítási tervbe:

4. A Képviselő-testület a 2-es pontnak megfelelően a városüzemeltetési szerződés
módosítását rendeli el.

5. A Képviselő-testület felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy a 2009-es évi
költségvetés tervezetében szerepeltesse az előterjesztésben megfogalmazott
feladatokat.

Határidő: 2008. október 30., illetve 2009. évi költségvetés előkészítése
Felelős:  Zatykó János polgármester

   Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
   Császár Irén osztályvezető
   Herold Ferenc főkertész

e., Lakáskoncepció megvalósítása – első lépés.

    Előadók: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
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/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János:  Az előterjesztést megtárgyalta a Műszaki, Kommunális, Környezetvédelmi és
Településfejlesztési Bizottság, a Pénzügyi Bizottság, a Szőnyi és a Koppánymonostori
Részönkormányzat. A bizottságok véleményét a kiegészítő anyag tartalmazza.

Czita János: Szeptemberben foglalkozott a képviselő-testület a lakáskoncepcióval. Nagy öröm
a monostoriak számára, hogy a határozati javaslatban konkrétumokról dönthetnek és
elindulhat a magántelkes telekkialakítás. A határozati javaslat 3. pontját  szeretné kiegészíteni
az alábbiakkal: „A Képviselő-testület felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy az Újszállási úttól
Ny-ra eső és az Újszálláspuszta kastélykert környékének belterületbe vonásával érintett
ingatlanok tulajdonosait hívják meg lakossági fórumra és adjanak tájékoztatást a belterületbe
vonás menetéről, költségeiről. Készítsenek menetrendet az Újszállási úttól Ny-ra eső terület és
a kastélykert monostori városrész belterületbe vonására.”
A kastélykert területe lakott, de a tulajdonviszonyok rendezetlenek.

Zatykó János:  Tárgyalást folytatott a Polgármesteri Hivatal, a Földhivatal, a Solum Rt. és a
tárgyalás eredményeképp képviselő úr által ismertetett határozati javaslatot elfogadásra
ajánlja. A javaslat elfogadása nem jár pluszköltséggel.

Győri István: A bizottság a határozati javaslat 1. és 2. pontját is támogatja, de a 2009. évi
költségvetés terhére.

Dr. Mészáros Gyula: Ha hosszabb távon szeretnének lakásfelújítást végezni, akkor szükséges
a határozati javaslatban szereplő munkálatok elvégzése. A Saxum Kft. is azt kéri, hogy az
ilyen irányú tevékenységüket tervezzék.

Sárai János: A Szőnyi Részönkormányzat javasolta családi házas övezet kiépítését. Kérte,
hogy a hivatal a szükséges lépéseket tegye meg.

Zatykó János:  A határozati javaslat 3. és 4. pontja erre vonatkozik.

Hornig Rudolfné: Sajnálja, hogy a határozati javaslat 1. és 2. pontjában szereplő feladatokat
csak a 2009. évi költségvetésben valósítják meg, mert lassan már két éve beszélnek róla.
Felhívja a Képviselő-testület figyelmét arra, hogy nem rendelkeznek felméréssel az
épületekről, nem tudják, hogy melyik lakás milyen állapotban van.
Javasolja, hogy keretet biztosítsanak a felmérési feladat elvégzésére.

Zatykó János:  Mindent meg lehet tenni, de megfontoltan.
Javasolja, szavazzanak a határozati javaslat 1. és 2. pontjáról azzal, hogy az abban szereplő
feladatokat a 2009. évi költségvetés terhére valósítják meg.

- A Képviselő-testület a javaslattal 14 igen, 1 nem, 1 tartózkodás szavazattal egyetért.

Zatykó János:  Kéri, szavazzanak a határozati javaslat 3. pontjáról Czita János képviselő úr
által tett kiegészítés figyelembe vételéről.

- A Képviselő-testület a javaslatot 15 igen, 1 tartózkodás szavazattal elfogadja.

Zatykó János:  Kéri, szavazzanak a határozati javaslat 4. pontjáról.
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- A Képviselő-testület a határozati javaslat 4. pontját 15 igen szavazattal elfogadja.

243/2008.(X. 16.) számú Képviselő-testületi határozat:

1., Komárom Város Képviselő-testülete az önkormányzati tulajdonú lakásállomány
műszaki állapota felmérésére 8 millió Ft-ot biztosít a 2009. évi költségvetés általános
tartaléka terhére.

2., Komárom Város Képviselő-testülete felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy
terveztesse meg a Nádor utcai önkormányzati ingatlan telekmegosztását, - a 2009.évi
költségvetés terhére.

3., Komárom Város Képviselő-testülete felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy az
Újszállási úttól nyugatra eső, és az Újszállás puszta kastélykert környéke  belterületbe
vonással érintett ingatlan- tulajdonosait hívják meg egy lakossági fórumra, és
tájékoztassák őket a belterületbe vonás menetéről, várható költségeiről. Készítsenek
menetrendet ezen ingatlanok belterületbe történő bevonására.

4., Komárom Város Képviselő-testülete felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy a Zrínyi
utca nyugati részén levő, a belterületbe vonással érintett ingatlanok tulajdonosait
hívják meg egy lakossági fórumra, és tájékoztassák őket a belterületbe vonás
menetéről, várható költségeiről. Készítsenek menetrendet a területnek a belterületbe
történő bevonására.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester
               Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

  Sagát Ágnes osztályvezető

f., Az adventi- és karácsonyi ünnepek előkészítése

Előadók: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János:  Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság. A bizottság a határozati
javaslatot elfogadásra ajánlja.
Kérdés, észrevétel nincs, kéri, szavazzanak a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 16 igen szavazattal elfogadja.
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244/2008.(X. 16.) számú Képviselő-testületi határozat:

Komárom Város Képviselő-testülete a 2008. évi költségvetésében szereplő -  751845.
város és községgazdálkodási feladatok dologi kiadásai között, az „egyéb üzemeltetési,
fenntartási kiadási címszó alatt, hirdető-berendezések karbantartása, kihelyezése” -
költségvetési sorából 1 millió forintot  biztosít, az adventi és karácsonyi ünnepek
rendezvényeinek előkészítésére.

Határidő:  azonnal, illetve folyamatos
Felelős:    Zatykó János polgármester

    Sagát Ágnes osztályvezető
    Dr. Csalaváné Hodosi Ágnes műszaki ügyintéző

g., Távhő vezeték csőtörése kijavításához pénzügyi fedezet biztosítása.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János:  A Móra Iskolában egy távhő vezeték meghibásodott, veszélyezteti az iskola
fűtése biztosítását. A városi rendszerből nagy mennyiségű víz szivárog el.
Kérdés, észrevétel nincs, kéri, szavazzanak a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 15 igen, 1 tartózkodás szavazattal
elfogadja.

245/2008.(X. 16.) számú Képviselő-testületi határozat:

Komárom Város Képviselő-testülete a Komárom- Esztergom Megyei Önkormányzat
Móra Ferenc Általános Iskola és Speciális Szakiskolát ellátó távhő vezeték
meghibásodása hibaelhárításához szükséges fedezetet biztosítja.
Ezért a  megyei fenntartású középiskolák felújítási előirányzatát 4.000.000, - Ft-tal
kiegészíti  2008. évi költségvetés  4f. számú melléklete II. fejezete 3. pontja terhére.

Határidő: azonnal
Felelős: Zatykó János polgármester

 Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
 Császár Irén osztályvezető
 Sagát Ágnes osztályvezető
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21. Napirendi pont: Kérdések, bejelentések.

Zatykó János:  Az Egészségügyi és Szociális Bizottság elnöke korábban kérte belső
ellenőrzési vizsgálat elrendelését a kórház likviditási helyzetével kapcsolatban. A belső
ellenőr felmérése elkészült. A jelentés alapján jelen pillanatban nincs olyan helyzet a
kórházban, mely beavatkozást igényelne.

Dr. Kerekes Tibor: Kéri, hogy a Képviselő-testület határozatait is elektronikus úton juttassák
el a képviselőknek.

Dr. Molnár Attila: A Mártírok u. 74-76. számú épület környékén, számtalan bejelentés
ellenére nincs közvilágítás. A lakók is többször tettek bejelentést.

Zatykó János:  Ebben az ügyben személyesen jár el.

Dr. Molnár Attila: A Mártírok útja 76. sz. melletti tömb lépcsőlejáróját kéri rendbe tenni.
A Mártírok útja 66. szám előtti csatornafedél javítását kéri.
A Csillag ltp. 32. szám előtt nincs járda, a parkoló autók mellett, kerülővel kell közlekedni.
Kérték a két járdaszakasz összekötését.
A 48-as emlékpark melletti járdát a lakók építették a 80-as években. Kérik, hogy amennyiben
lehetséges, a járdát újítsák fel.
Javasolja, hogy az útfelújításokat úgy végezzék el, hogy az hosszú távon szolgálja a
komáromi lakosok kényelmét.

Zatykó János:  Kritikán aluli az útépítés a városban. Kérte a hivatal munkatársaitól, hogy
megfelelő jegyzőkönyvek álljanak rendelkezésre. A közbeszerzések eredményét meg kell
vizsgálni.

Győri István: A Saxum Kft. végezte eddig a közvilágítás javítását. Eddig nagyon hamar
kijavították a hibákat. Vonalas jellegű problémákat eddig is az E.On Rt. végezte.
A Kelemen L. utca hátsó szakaszán lévő új tömblakásos épületek mellett a közterületet
gépkocsi parkolóként használják.
A kerítésen lévő automata kapu fényjelzője erős fényű, a lakókat éjszaka zavarja.

Horváth Gyula: A Klapka Gy. u. 46. számú épületnél a vízelvezetőt nem megfelelően
alakították ki. A problémát folyamatosan jelzi a hivatalnak, de öt hónap alatt nem kerül sor a
kijavításra.
Az Ácsi út első részét leaszfaltozták, de ujjnyi hézagok keletkeztek az aszfalton. Az Ácsi út
18. szám előtt az akna fedlap beszakadt.
Az akácfákat 50 cm-re ültették az út szélétől. Pár éven belül a fák gyökerei az aszfalt szélét
tönkreteszik.
A Zsikla Autós Iskolánál a lámpatest alatt van egy balesetveszélyes gödör. Egy hónappal
ezelőtt kérte a balesetveszély megszüntetését.
Kérte, hogy a Báthory u., Guyon R. utcába sebességkorlátozó táblát helyezzenek ki, mert a
száguldó autók nagy port kavarnak.
A temetőben illemhelyet alakítanak ki, de november 1-ig nem sikerül befejezni. A temető
üzemeltetője jelezte, hogy az iroda mosdóját a látogatók használhatják.
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Dr. Mészáros Gyula: A közvilágítással kapcsolatos problémákat a lakók a Saxum Kft-nek
jelzik. A Saxum Kft. a problémát továbbítja a szolgáltatónak. Mi volt az átszervezés oka?
A kerékpár és útépítések során a képviselők csak panaszt hallanak. A Műszaki Osztály
munkatársa készséges és igyekszik segíteni, de a helyzet tarthatatlan. Gyökeres változást
kellene ebben az ügyben elérni. Ne vegyék át a rosszul elvégzett munkát.
Az Igmándi út és a Török Ignác utca között járdát kellene kialakítani.

Hornig Rudolfné: Szeptember elején a hivatal munkatársai és a Vegyépszer képviselői
tárgyaltak az útépítésről. A Vegyépszer kezdeményezte a szerződés módosítását, mivel a
terveket későn kapták meg a Közlekedési Felügyelettől. A tárgyaláson elmondták, hogy erre
nem kerülhet sor. A műszaki ellenőrrel is egyeztetett. Annyi változás történt, hogy a műszaki
vezetést leváltották. Sajnos az idő kevés, nagy a kapkodás minden területen.

Hamrák Zsófia: Október 22-én 17,30 órakor a Lengyárnál emlékeznek az 56-os forradalomra.
Október 23-án a római katolikus templomban szent misét celebrálnak.

Takács József: A főút világítása a MOL lakótelep területén nincs összehangolva a szőnyi
szakasz közvilágításával. Éjszaka hamarabb kapcsol ki a világítás, a kerékpárút teljes
sötétségben van.

Czita János: 2008. évben 12 utca megépítését tervezték Koppánymonostoron. Kettő út
felújítása kezdődött meg és fejeződött be. A kivitelező munkavégzésével elégedettek. Az
utcák közbeszerzése folyamatban van.

Zatykó János:  Az utak közbeszereztetése folyamatban van. Az utaknak el kell készülnie, de
ez függ a Képviselő-testület döntésétől is a 2009. évi költségvetés tárgyalásakor.

Czita János: A járdaépítések garanciális javítására még mindig nem került sor.
A temetőben a járdaépítés elkészült, de a fugázás sok helyen hiányos.
Az Esze Tamás utca felújítása során lehetőség nyílik arra, hogy a temetőbe parkolóját zúzott
kővel lássák el.
Monostoron a hiányzó közművek pótlását erre az évre tervezték, de sajnos erre ebben az
évben nem került sor. A hiányzó közművek pótlásánál az első két ütem nem tartalmazza a
Téltemető utcát.
Monostoron épül a Vezérek Parkja. Már az építés alatt is történtek rongálások. A park mellett
van egy romos épület, esztétikailag kifogásolható.
Nepomuki Szent János szobra és a kőkeresztek renoválására is szükség lenne.
Remélhetőleg a közbeszerzési eljárás befejezése után az utak megépülhetnek Monostoron is.

Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Mikor kerülhet sor a monostori fogászati rendelő
beindítására?
November 13-án, 9 órai kezdettel kerül sor a régiós szociális kerekasztal rendezvényre a
Városháza dísztermében.
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Zatykó János: A Nokia Kft. vezetőjével találkozót kezdeményezett a fogászat kialakításával
kapcsolatban. A Nokia Kft. vezetője mintegy két hetes türelmi időt kért.

Több napirend nincs, Zatykó János polgármester a Képviselő-testület ülését berekeszti.

Kmf.

Dr. Szöllősy Ferenc Zatykó János
címzetes főjegyző polgármester


